

## **Matas/Kilgour to Release Updated Version of “Report into Organ Harvesting of Falun Gong Practitioners in China”**

**10 a.m., January 31, 2007 (Wednesday)  
Charles Lynch Conference Room,  
130-S Centre Block,  
Parliament Buildings, Ottawa**

Ottawa – David Matas and David Kilgour are to release their revised report into organ snatching from Falun Gong practitioners in China on January 31, 2007, following travels to approximately thirty national capitals to gather more evidence and raise public awareness about the issue.

The second report presents more evidence, including interviews with organ recipients from various countries. “There is no doubt that Canadians are among those going to China from many parts of the world for transplants and we have asked the Canadian Council For Donation and Transplantation to let us know the extent of it,” said Matas. “Only last week, we learned that such patients needing aftercare are required in some provinces to indicate where their operation occurred,” Kilgour added.

Copies of the revised report will be available at 9 a.m. in 130-S Centre Block. The earlier version can be accessed at [organharvestinvestigation.net](http://organharvestinvestigation.net) in 18 languages.

**Contacts: David Matas 613 808 3563 c**  
(as of Jan 30<sup>th</sup> at 8am)  
**David Kilgour 613 747 7854**  
(until Jan 31<sup>st</sup> at 1.30 pm)

## **Matas/Kilgour vont publier une version actualisée du “rapport d'enquête sur les prélèvements d'organes des pratiquants de Falun Gong en Chine”**

**Le mercredi 31 janvier 2007 à 10h00  
Salle de Conférence Charles Lynch  
130-S Centre Block,  
Parliament Building, Ottawa**

Ottawa – Après s'être rendus dans une trentaine de capitales nationales pour rassembler davantage de preuves et éveiller la conscience du public, David Matas et David Kilgour vont présenter une version actualisée de leur rapport sur le vol des organes des pratiquants de Falun Gong en Chine le 31 janvier 2007.

Ce deuxième rapport présente davantage de preuves, dont des entretiens avec des receveurs d'organes de différents pays. “Il ne fait aucun doute que des canadiens font partie de ces personnes qui, dans le monde entier, se sont rendues en Chine pour y recevoir des greffes et nous avons demandé au Conseil du Canada pour les Donations et les Greffes de nous en faire connaître l'ampleur,” a déclaré Matas. “La semaine dernière seulement, nous avons appris que des provinces demandent à ce type de patients à l'occasion de soins post-opératoires de dire où a eu lieu l'opération,” Kilgour a ajouté.

Des exemplaires de ce rapport actualisé seront disponibles à partir de 9h00 au 130-S Centre Block. La version électronique du rapport pourra être consultée à [organharvestinvestigation.net](http://organharvestinvestigation.net) en 18 langues.

**Contacts: David Matas 613 808 3563 c**  
**David Kilgour 613 747 7854**